
Sinds 1 augustus kan iedereen 
die niet in de binnenstad woont 
zijn of haar wagen niet meer 
op straat parkeren. Deze drasti-
sche maatregel zorgt voor heel 
wat kopzorgen en ongenoegen. 
Vooral het feit dat ‘kortparke-
ren’ (de zogenaamde ‘shop & 
go’-regeling) onmogelijk wordt 
gemaakt, zet veel kwaad bloed 
bij handelaars, horeca en mid-
denstanders, maar ook bij veel 
Antwerpse bewoners. Dat dienst-
verlenende bedrijven peperdure 
driemaandelijkse abonnemen-

AUTOMOBILISTEN VERDER 
WEGGEPEST UIT ANTWERPEN

ten van aanvankelijk 1.966,25 
euro (twee maanden geleden 
verminderd tot 1.350 euro) moe-
ten aanschaffen om met hun (be-
stel)wagen nog bij klanten in de 
binnenstad te geraken, toont het 
complete gebrek aan realiteits-
zin van dit stadsbestuur aan. De 
overgrote meerderheid van onze 
(kleine) zelfstandigen kan deze 
zware bijkomende kost simpel-
weg niet dragen. Ten slotte levert 
ook de ingewikkelde procedure 
om bewoners in de binnenstad te 
bezoeken veel terechte kritiek op. 

Realistische autovriendelijke 
Vlaams Belang-voorstellen 

Het Vlaams Belang lanceert dan 
ook enkele voorstellen om onze 
stad bereikbaar te houden voor 
bezoekers en betaalbaar voor 
degenen die er hun professione-
le taken of job moeten uitvoeren. 
In deze editie van de Antwerp-
se Volksgazet vindt u onze zes 
realistische parkeermaatregelen 
terug die onze stad bezoekvrien-
delijk moet houden!  
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Antwerpen, Vlaamse stad
Laat u zien als trotse Antwerpenaar en word via de Vlaams 
Antwerpse stickers ambassadeur van onze stad. Deze stickers 
worden u gratis aangeboden: haal ze af op ons secretariaat 
(Amerikalei 98) op maandag, woensdag of vrijdag! Of bestel 
ze via info@vlaamsbelangantwerpen.org.  

Vanaf heden bieden wij eveneens pins en tafelvlaggen aan 
die via vlaamsbelang.shop te verkrijgen zijn.

GRATIS STICKERS

ANTIDRUGSLABEL
VOOR HORECA

P.4

ANTWERPSE
DIYANET-MOSKEEËN

P.6

HAATPREDIKER
IN ANTWERPEN

P.5

BOERKINI-RECLAME
OP STRAAT

P.3

ALLOCHTONEN-
GEWELD

P.6

TURKSE VERKIEZINGEN
IN ANTWERPEN

P.3

Bestel het T-shirt voor 20 euro via de 
link hieronder of scan de QR-code.
vlaamsbelang.shop/product/t-short-ik-
beneenvrouw/ 

‘ECHTE VROUWEN ZIJN
GEEN MANNEN’-T-SHIRT



Maar liefst 60% van de handelaars en mid-
denstanders van de Antwerpse binnenstad 
zegt economische schade te ondervinden 
door de nieuwe parkeerregeling in het 
historisch stadscentrum. Sinds 1 augustus 
is er een nieuw parkeerbeleid van kracht 
waarbij iedereen die niet in de binnenstad 
woont niet meer op straat mag parkeren en 
verplicht een van de (dure) ondergrondse 
betaalparkings moet gebruiken. Uit het on-
derzoek van het Nationaal Syndicaat voor 
Zelfstandigen (NSZ) blijkt dat 36% van de 
handelaars de omzet met meer dan 50% 
heeft zien dalen. 6 op de 10 handelaars 
stellen vast dat er minder klanten over de 
vloer komen. Volgens meer dan de helft 
van de Antwerpse handelaars bedraagt de 
afname van het aantal klanten meer dan 
de helft. Wie dacht dat de Antwerpenaren 
massaal de weg gevonden hebben naar de 
betaalparkings of de Park & Ride-parkings 
(P&R) vergist zich. De parkings lopen niet 
vol, wel integendeel: de P&R’s tellen een 
gemiddelde bezetting van maximum 15%. 

Ook de redenering dat de nieuwe 
parkeerregeling de buurtbewoners ten 
goede komt, blijkt niet te kloppen. De 
voordelen van het nieuwe parkeerbeleid 
(verminderde parkeerdruk) wegen niet 
op tegen de nadelen voor de bewoners 
van de binnenstad. Vrienden en familie 
kunnen immers slechts op bezoek ko-
men met de wagen na een omslachtige 
procedure. En dienstverlenende bedrij-
ven (loodgieters, elektriciens, …) blijven 
weg of worden duurder aangezien ze 
handenvol geld moeten betalen om in 
Antwerpen te kunnen parkeren, namelijk 
1.966,25 euro voor alle Antwerpse ta-
riefzones per drie maanden (dit bedrag 

werd recent verlaagd, 
van 44 naar 35 
euro per dag 
oftewel 1.350 
euro per drie 
maanden: een 
druppel op 
een hete plaat). 
Het Antwerp-
se stadsbestuur 

wil pas na drie 

maanden een evaluatie maken van het 
nieuwe parkeerbeleid, maar begin sep-
tember kwam er met de kleine prijsverla-
ging voor bedrijfsvoertuigen toch al een 
eerste schuldbekentenis. Het nieuw par-
keerreglement zorgt er ten slotte ook niet 
voor dat auto’s uit de stad geweerd wor-
den. De auto’s blijven immers komen, 
maar in plaats van op straat parkeren ze 
nu in de betaalparkings. 

Amsterdams model:
no-go-zone voor auto’s  

Uiteraard dient de parkeerdruk in de 
historische binnenstad verlaagd te wor-
den, maar de maatregelen zijn veel te 
drastisch en zullen een omgekeerd ef-
fect hebben. Naar Amsterdams model 
wordt de Antwerpse binnenstad nu 
onbereikbaar. Onze binnenstad wordt 
een no-go-zone voor niet-bewoners. De 
P&R’s werken niet omdat het openbaar 
vervoer te wensen overlaat. Parkeren in 
de binnenstad is dus helaas de enige 
optie. Het verbod op parkeren op de 
publieke weg zal vooral handelaars, 
middenstand en horeca treffen. 

Kortparkeren wel, langparkeren niet

Dat ‘langparkeren’ in woonerven en 
-straten in de stadskern niet langer haal-
baar is, daar is iedereen het over eens. 
‘Kortparkeren’ in de winkelstraten (‘shop 
& go’) zou echter wel moeten kunnen. 
De middenstand, de horeca en de han-
delaars in de betrokken buurten zullen 
immers het eerste slachtoffer worden van 
deze nieuwe parkeerregeling. Vele van 
hun Antwerpse klanten zullen de binnen-
stad mijden met alle gevolgen van dien. 
Ook vele dienstverlenende bedrijven en 
zelfstandigen zullen twee keer naden-
ken vooraleer ze hun klanten in de Ant-
werpse binnenstad bedienen. Ook hier 
zullen de bewoners van de binnenstad 
het slachtoffer van zijn. De prijzen voor 
dienstverlening zullen immers stijgen. 
Ook de parkeerregeling voor gehan-
dicapten en bezoekers van bewoners 
van de binnenstad moet soepeler. Met 
andere woorden: het stadsbestuur moet 
de veel te strenge en drastische maatre-
gelen dringend aanpassen! 

Uitbreiding parkeerverbod komt eraan

Maak u geen illusies: net zoals bij 
de LEZ en het betalend parkeren het 
geval is, zal ook de zone waar niet 

Antwerpen no-go-zone voor automobilisten! 
Antwerpen mag geen Bokrijk worden

meer op straat geparkeerd mag worden 
snel uitgebreid worden. De parkeerdruk 
op de omliggende straten op het Zuid en 
aan de andere kant van de Leien – waar 
geen parkeerverbod geldt – zal immers 
alleen maar toenemen, met als gevolg 
dat in de (nabije) toekomst ook hier een 
parkeerverbod zal worden ingevoerd.

Daarom wil het Vlaams Belang: 

Shop & go-principe (max. 30 
minuten betalend parkeren) in-
voeren in alle winkelstraten van 
de historische binnenstad (niet 
enkel in de Nationalestraat) 

Betalend parkeren toelaten via 
een uurtarief (geen dure maand- 
of trimestertarieven)  voor dienst-
verlenende bedrijven d.m.v. een 
jaarlijks éénmalig aan te vragen 
vergunning 

Betalend parkeren op straat voor 
gehandicapten toelaten, zonder 
procedure 

Betalend parkeren toelaten voor 
familieleden van zorgbehoeven-
de bewoners d.m.v. een éénma-
lig aan te vragen vergunning 

De procedure voor personen die 
bewoners willen bezoeken ver-
soepelen 

Gratis parkeren voor hulpverle-
ners (thuisverpleging, kinesithe-
rapeuten, …)

Stop autopestbeleid! 

Het Vlaams Belang wil de parkeerdruk 
in de Antwerpse binnenstad verminde-
ren, maar wel op een realistische en 
middenstandsvriendelijke manier. Het 
autopestbeleid gevoerd door de N-VA-
Vooruit-Open VLD-coalitie zorgt ervoor 
dat Antwerpen verwordt tot een no-go-
zone voor automobilisten. Het stadsbe-
stuur onder leiding van Bart De Wever 
jaagt de klanten van handelaars en 
zelfstandigen in de Antwerpse bin-
nenstad naar de grote shoppingcentra 
aan de rand van de stad. Hetzelfde 
geldt voor de Antwerpse horeca. Be-
reikbaarheid, betaalbaar parkeren en 
voldoende parkeerplaatsen zijn essen-
tieel, want de auto heeft wel degelijk 
een plaats in Antwerpen. Want Ant-
werpen mag geen Bokrijk worden!

Filip Dewinter

2

Filip Dewinter 
facebook.com/fdwvb 

twitter.com/fdw_vb 
www.filipdewinter.be 

De grootste Park & Ride-parking (P&R) van 
Antwerpen, op de Luchtbal, wordt momen-
teel grotendeels gebruikt als stelplaats voor 
nog te verkopen wagens. De gelijkvloerse, 
eerste en tweede verdieping van de P&R 
zijn nog ter beschikking voor mensen die 
hun auto willen parkeren, maar de derde 
tot en met de zevende verdieping is her-
metisch afgesloten en ontoegankelijk voor 
bezoekers. Er staan talloze wagens zonder 
nummerplaat die werden ingevoerd via 
de haven van Zeebrugge, wachtend om 
te worden verkocht op de Europese markt. 

Filip Dewinter: “Het is hallucinant dat Park 
& Ride-parkings nu gebruikt worden als 
opslagplaats voor nog te verkopen au-
to’s. Het stadsbestuur geeft op die manier 
zelf toe dat ze niet weten wat ze met hun 
Park & Ride-parkings moeten aanvangen. 
De onderbezetting wordt hierdoor pijnlijk 
aangetoond. Die ligt nog steeds onder een 
magere 15%. De grootste Antwerpse P&R, 

op de Luchtbal, die de belastingbetaler 
zomaar eventjes 43,7 miljoen euro heeft 
gekost, is nu een doorvoergarage voor au-
todealers geworden.” 

€ 26.858 per parkeerplaats 

“Nochtans betaalde de Antwerpse belas-
tingbetaler gemiddeld 26.858 euro per 
parkeerplaats op de Park & Rides. Het kan 
toch niet de bedoeling zijn dat de Park & 
Rides nu deel gaan uitmaken van een com-
mercieel project van wagenfabrikanten? 
Kennelijk draait het stadsbestuur op voor 
de bewaking, het onderhoud en de beman-
ning van de stelplaatsen. Deze gloednieu-
we wagens zonder nummerplaat vormen 
trouwens ook een groot veiligheidsrisico: 
de Park & Rides kunnen een mikpunt wor-
den voor georganiseerde wagendiefstal, 
met alle gevolgen van dien.” 

Peperdure Park & Ride-stelplaats 
voor onverkochte wagens



Van 29 april tot 7 mei konden 
Turken die in Europa wonen hun 
stem voor de Turkse presidents- en 
parlementsverkiezingen uitbren-
gen op Antwerps grondgebied, 
in Antwerp Expo. Dat is op zich 
al problematisch te noemen, en 
bovendien ging dit gepaard met 
tumult, rellen en verstoring van de 
openbare orde. 

Initieel diende fractieleider Sam 
van Rooy op de gemeenteraad 
van april hierover een actuele 
vraag in bij burgemeester Bart 
De Wever. Hoewel de Turkse ver-
kiezingen in Antwerp Expo vijf 
dagen later gingen aanvangen, 
verwierp het kabinet van Bart De 
Wever Van Rooys vraag omdat ze 
‘niet actueel’ zou zijn. “Daarnaast 
zijn de stad, noch onze politie 
betrokken bij dit gebeuren”, zo 
beweerde De Wever. In de pers 
viel nochtans te lezen: “Terwijl er 
buiten politieagenten de buurt in 
de gaten houden, lopen binnen 
tussen de witte kieshokjes zoge-
naamde verantwoordelijken rond 
van verschillende partijen.” De 
politieaanwezigheid bleek ook 
nodig, want al snel circuleerden 
beelden van Turkse rellen in en 
naast Antwerp Expo. 

Antwerpse belastingbetaler 
draait op voor Turkse 
verkiezingen

En dus stelde van Rooy zijn kriti-
sche vragen een maand later op 
de bevoegde gemeenteraadscom-
missie. Hoewel De Wever aanvan-
kelijk had beweerd niets te maken 
te hebben met de Turkse verkiezin-
gen op Antwerps grondgebied, 
werden er tijdens de weekdagen 
van deze achtdaagse dagelijks 
zeven Antwerpse politieagenten in-
gezet. Op weekenddagen waren 
het er zelfs tien. Daarnaast waren 
er ook zogenaamde bemiddelings-
teams van de stad actief op en 

rondom Antwerp Expo. Er werden 
verschillende processen verbaal 
voor openbare ordeverstoring op-
gesteld, zo bleek verder uit de ant-
woorden op de vragen van onze 
fractieleider. En dus werd aange-
toond wat De Wever angstvallig 
verborgen wilde houden, namelijk 
dat de Antwerpse politie en dus het 
stadsbestuur en dus de Antwerpse 
belastingbetaler mee opdraait voor 
de Turkse verkiezingen. 

Geen Turkse verkiezingen in 
Antwerpen! 

In tegenstelling tot burgemeester De 
Wever, die beweerde dat de Stad 
Antwerpen niet wil beletten dat Tur-
ken gaan stemmen, is onze partij 
een geheel andere mening toege-
daan. Van Rooy: “De beelden van 
intimidatie en geweld tijdens deze 
Turkse verkiezingen, onder meer 
van Antwerp Expo, tonen aan dat 
het er binnen de Turkse gemeen-
schap allesbehalve democratisch 
aan toegaat. Maar nog los daar-
van vinden wij, in tegenstelling tot 
de N-VA, dat Turkse verkiezingen 
niet horen plaats te vinden op Ant-
werps of Vlaams grondgebied. 
Het is problematisch dat vele Tur-
ken die hier wonen en werken 
zich blijkbaar veel meer Turk dan 
Vlaamse Antwerpenaar voelen: 
ze kijken massaal naar Turkse te-
levisie, spreken thuis massaal Turks 
en gaan massaal stemmen voor 
de islamitische tiran Erdogan. Dat 
de Stad Antwerpen meewerkt aan 
deze duidelijke rem op de integra-
tie, kan er bij mij niet in.”

Agressie en geweld bij 
Turkse verkiezingen in 

Antwerp Expo
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Deze provocatieve affiche wekt de 
indruk dat vrouwen in ons land zich 
tijdens de zomermaanden van kop 
tot teen moeten bedekken, door 
middel van een boerkini of op z’n 
minst lichaamsbedekkende kledij 
met hoofddoek. Dergelijke publici-
teitscampagnes normaliseren het 
dragen van boerkini’s en maken 
het steeds moeilijker voor meisjes 
en vrouwen om zomers en frivool 
gekleed te gaan. Alsof zo’n islami-
tische, vrouwonvriendelijke kleder-
dracht het nieuwe normaal moet 
worden! In tal van omvolkte en 
geïslamiseerde wijken in onze stad 
is deze islamitische lichaamsbedek-
king voor vrouwen helaas de regel 
in plaats van de uitzondering ge-
worden. Bol.com zou het blijkbaar 
prima vinden als straks ook alle an-
dere meisjes en vrouwen in Antwer-
pen dit onverdraagzame onderdeel 
van de sharia ondergaan. 

Boycot Bol.com

Vlaams parlementslid en Antwerps 
gemeenteraadslid Anke Van der-
meersch overplakte symbolisch de 
Bol.com reclamepancarten met 
Vlaams Belang-affiches waarop 
staat: “De islam kan uw vrijheid 
schaden”. Van dermeersch: “Het 
kan toch niet zijn dat vrouwenli-
chamen bij zomerse temperaturen 
volledig moeten worden bedekt? 
Deze reclamecampagne van Bol.
com wekt de indruk dat Vlaamse 
vrouwen zich moeten camoufleren 
omdat we verantwoordelijk zou-
den zijn voor de seksuele moraal 
van moslimmannen. Zolang Bol.
com gebruik maakt van dergelijke 
vrouwonvriendelijke en islamise-
rende campagnes roep ik iedereen 
die begaan is met de rechten en 
vrijheid van de vrouw op niet lan-
ger te bestellen bij Bol.com.” 

Boerkini-reclame ontsiert 
Antwerps straatbeeld

Affiches van Bol.com tonen vrouw gehuld in boerkini met als mededeling “De winkel van Zomerspetters”

Begin augustus sloot de politie de ki-
osk op de Groenplaats af. Enkele we-
ken later werd de kiosk afgebroken. 
Al dan niet illegaal in dit land verblij-
vende daklozen en drugsverslaafden 
hadden zich deze plek immers toege-
eigend. Dit leidde tot serieuze overlast 
op de Groenplaats en mensonterende 
taferelen, waarbij in het ondergele-
gen metrostation zelfs uitwerpselen 
terechtkwamen. De maatregel om de 
kiosk af te sluiten en uiteindelijk af te 
breken, zorgt er echter slechts voor 
dat de overlast zich verplaatst. 

Een van de horeca-uitbaters getuig-
de: “Vooral in de zomerperiode 
zitten ’s avonds heel wat mensen 
op de openbare bankjes die tot de 
volgende ochtend blijven hangen. 
Ze vallen vooral onze klanten lastig. 

Het afsluiten van de kiosk zal dat 
probleem niet oplossen. De Groen-
plaats is een plein geworden dat 
bekendstaat voor het samenkomen 
van daklozen en zwervers. En an-
ders vinden ze wel een andere plek 
in de stad. Er komt maar geen eind 
aan deze overlast die onze klanten 
afschrikt.” 

 Duurzame maatregelen 

Het Vlaams Belang kan niet anders 
dan concluderen dat het stadsbe-
stuur slechts aan symptoombestrij-
ding doet en de overlast dus niet 
ten gronde aanpakt. Fractieleider 
Sam van Rooy reageert: “Een ver-
bod om in het openbaar alcohol te 
drinken, zoals op onze vraag werd 
ingevoerd op het De Coninckplein 

en het Sint-Jansplein, kan een deel 
van de oplossing zijn. Maar wij 
vragen vooral om, bij structurele 
overlast op zogenaamde hotspots, 
een bemande politiepost te plaat-
sen, naar Nederlands model. Dat is 
een moderne ingerichte container 
op poten die onder meer uitgerust 
is met camera’s. Dit zou zowel de 
veiligheid als het veiligheidsgevoel 
ten goede komen, want bewoners 
en handelaars uit de buurt kunnen 
er altijd terecht. Het is onbegrijpe-
lijk dat burgemeester De Wever dit 
niet wil invoeren. Zogezegd omdat 
het niet effectief zou zijn, maar de 
waarheid is dat dit stadsbestuur 
liever geld uitgeeft aan antidiscrimi-
natiecampagnes en subsidies voor 
linkse organisaties en projecten, 
dan aan veiligheid.” 

Overlast Groenplaats loopt spuigaten uit
Afbraak kiosk: stadsbestuur doet slechts aan symptoombestrijding
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Eerder dit jaar raakte bekend dat de hoeveelheid gevonden benzoylecgonine (metaboliet van cocaïne) in afvalwater nergens in Europa hoger ligt dan in Antwerpen. Met 2.381,4 
milligram benzoylecgonine per 1.000 inwoners per dag staat onze stad eenzaam aan de top wat cocaïnegebruik betreft. Amsterdam, dat op plaats 3 staat, heeft met 1.142,4 
milligram minder dan de helft (!) gesnoven cocaïne per inwoner. Deze hallucinante cijfers bewijzen dat er hoogdringend actie moet worden ondernomen. Het Vlaams Belang wil in 
Antwerpen een grote ontradingscampagne ten aanzien van drugs, want terwijl onze overheden aan de lopende band politiek correcte campagnes creëren, lijkt men niet te willen 
sensibiliseren tegen het drugsgebruik, dat ervoor zorgt dat Antwerpen is aan het verworden tot een narcostad. Omdat wij moesten vaststellen dat er vanop bestuursniveau geen 
reactie komt om (potentiële) gebruikers te sensibiliseren en responsabiliseren, lanceerden we zelf een label getiteld“Zeg Nee Tegen Drugs!”. Ons initiatief was een succes: tal van 
Antwerpse horecazaken gebruikten het label in hun café. 

Het Vlaams Belang lanceert antidrugslabel 
voor horeca: “Zeg Nee Tegen Drugs!”

“Zal ook voor minder overlast 
buiten de horeca zorgen”

“Qua drugsproblemen in mijn café heb ik 
eerlijk gezegd niet te klagen”, vatte Mar-
cella van Café Daniel’s op het Wim Sae-
rensplein in Deurne haar verhaal aan. 
“De buurt rondom mijn zaak wordt daar-
entegen wel vaak geteisterd met overlast 
ten gevolge van drugs. Anderhalf jaar ge-
leden escaleerde de situatie dermate dat 
onschuldige buurtbewoners hun woning 
niet meer uit durfden en mijn café letterlijk 
belaagd werd. Je zag hier jonge tieners 
die opkeken naar drugsdealers en andere 
criminelen. Men kreeg de indruk dat deze 
hangjongeren stonden te popelen om deel 
te ‘mogen’ uitmaken van de drugsmaffia. 
Zolang er geen drugsgebruik is, wordt de 
drugsmaffia echter niet gefinancierd en zal 
er minder overlast en criminaliteit zijn. Al 
kunnen we via deze affiches maar één per-
soon overhalen om van de drugs te blijven, 
dan zou dat alvast één financierder minder 
zijn voor de drugsoorlog en alle criminali-
teit die daarmee gepaard gaat.” 

“Ter bescherming van ons 
vast cliënteel”

Café Den Engel aan de Antwerpse 
Sint-Jacobsmarkt is een vaste waarde 
binnen de Antwerpse caféwereld. Al 
vijfendertig jaar runt Patricia er succes-
vol haar kroeg. “Drugs? Dat is helaas 
een oud zeer waar we nog te vaak mee 
geconfronteerd worden,” vangt Patricia 
haar getuigenis aan. “Vaak zie je het 
aan klanten wanneer ze onder invloed 
zijn: ze gedragen zich opdringerig, be-
geven zich constant richting de toiletten 
en scheppen een onaangename sfeer. 
Net als mijn medewerkers en ikzelf zijn 
mijn vaste klanten niet gediend met 
drugsdealers en -gebruikers. We laten 
dit ook merken, maar uiteraard beschik-
ken wij niet over politionele bevoegdhe-
den. Het is ook onbegonnen werk om 
iedereen aan te spreken over het feit dat 
drugs niet welkom zijn. Daarom is dit la-
bel voor ons een zeer goed middel om 
aan al onze klanten duidelijk te maken 
dat drugs hier niet thuishoren.” 

“Eindelijk!”

“Het werd hoogtijd dat men een derge-
lijk label ter beschikking stelt in de ho-
reca”, aldus Michel en Sandra van café 
‘Ripa’ in Wilrijk: “Toen wij deze zaak 
iets meer dan tien jaar geleden over-
namen, hebben we schoon schip moe-
ten maken. In de late uren werden we 
immers meermaals geconfronteerd met 
drugsgebruik, wat de sfeer allesbehalve 
ten goede kwam: agressie wordt in de 
hand gewerkt en ongure types worden 
aangetrokken. Na enkele conflicten met 
gebruikers hebben we bij een vermoe-
den van drugs klanten de deur gewezen. 
Dit is helaas niet altijd even makkelijk. 
Met deze affiche is het meteen duidelijk 
dat drugsgebruik niet getolereerd wordt. 
Wij kunnen niet anders dan verheugd 
zijn met dit initiatief.”  

“Beter voorkomen dan genezen”

“Hoewel ik dit café sinds amper een jaar 
uitbaat, ben ik me volop bewust van het 
dreigende drugsfenomeen”, verklaarde 
Krisje van café Het Kartel op het Kiel. “Nog 
nooit heb ik gebruikers of dealers betrapt en 
ik moet eerlijkheidshalve toegeven dat de 
overlast ervan tot op heden binnen de per-
ken bleef. Een leeg zakje dat als verpakking 
van verdovende middelen heeft gediend, 
heb ik wel al eens teruggevonden, maar dat 
is gelukkig geen dagelijkse kost. Het anti-
drugslabel dat ik mocht ontvangen, heb ik 
alvast zonder twijfelen omhoog gehangen. 
Voorkomen is immers beter dan genezen! 
Er zijn posters en flyers tegen zogenaamde 
discriminatie, tegen pesten, tegen autorijden 
met een glas te veel op, … Waarom zouden 
er dan geen tegen drugs zijn, zo’n gigan-
tisch probleem in onze stad?”  

Horeca-uitbaters die nog niet beschikken over het antidrugslabel (verkrijgbaar op zowel 
A3-affiche als in stickervorm) kunnen ze afhalen op ons secretariaat op maandag, 
woensdag of vrijdag, of bestellen via info@vlaamsbelangantwerpen.org 

AFFICHES GRATIS VERKRIJGBAAR
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Op de gemeenteraad van mei 
stond een toelage van 2.000 
euro voor PUNT. vzw geagen-
deerd. Deze organisatie werd 
in de nasleep van de gruwelij-
ke verkrachtingsmoord op Julie 
Van Espen opgericht als hulp-
verlening voor en ter onder-
steuning van slachtoffers van 
seksueel misbruik. Daarnaast 
zet PUNT.vzw ook in op de 
preventie van verkrachting, sek-
sueel misbruik, incest, seksuele 
intimidatie en ongewenste aan-
rakingen. De organisatie had 
het echter financieel moeilijk 
en vreesde over enkele maan-
den de deuren te moeten slui-
ten. “Zonder erkenning en ex-
tra financiële hulp zal de vzw 
1.000 geholpen mensen, 120 
vrijwilligers en 3 werknemers in 
de kou moeten zetten”, liet men 
vanuit PUNT.vzw optekenen. 
Nabestaanden van de vermoor-
de Julie Van Espen voelen zich 
nauw verbonden met de hulpor-
ganisatie en deden een oproep 
aan zowel de Vlaamse regering 

als het Antwerps stadsbestuur 
om de vzw blijvend en met ex-
tra middelen te ondersteunen. 

Van Rooy op de bres voor 
PUNT.vzw 

Gemeenteraadsfractieleider en 
Vlaams parlementslid Sam van 
Rooy kwam hier als enige over 
tussen: “Neem de noodkreet 
van PUNT.vzw serieus! Geef 
hen meer middelen zodat zij 
hun werkzaamheden onverkort 
kunnen voortzetten en slacht-
offers van seksueel geweld 
niet in de steek worden gela-
ten”. Bevoegd schepen Karim 
Bachar (Vooruit) was echter 
afwezig, waardoor schepen 
Els van Doesburg (N-VA) ant-
woordde: “We zijn in overleg 
met PUNT. en op zoek naar 
manieren waarbij we hen van-
uit de stad meer kunnen onder-
steunen.” Op van Rooys vraag 
welk extra bedrag het stadsbe-
stuur in gedachte had, kwam 
echter geen antwoord. 

Vlaams Belang dwingt meer middelen af 
voor belangrijke organisatie PUNT. vzw

Druk zetten vanuit de oppositie 
werkt!

Sam van Rooy concludeerde: “Jaar-
lijks gaat er meer dan een half mil-
joen euro Antwerps geld naar pro-
jecten in Congo, Ghana, Senegal 
en Marokko. Me dunkt dat daar ge-
noeg geld zit om aan een belangrij-
ke Antwerpse organisatie als PUNT.
vzw te geven!” Ook in het Vlaams 
Parlement drong van Rooy er, bij 
bevoegd minister van Welzijn Hilde 
Crevits, op aan dat de nodige mid-
delen zouden worden vrijgemaakt 
voor deze belangrijke hulporga-
nisatie: “Het is al erg genoeg dat 
aanranders en verkrachters er in dit 
land doorgaans van afkomen met 
een fopstrafje. Het kan dus niet zo 
zijn dat er te weinig middelen zou-
den gaan naar hulp en steun voor 
de slachtoffers.” 

Dit oppositiewerk werd beloond, 
want de stad Antwerpen trekt de 
financiële steun voor PUNT.vzw 
nu op tot 100.000 euro/jaar, bij-
na een verdubbeling!

Eind mei trad de invloedrijke soen-
nitische sjeik en haatprediker Abu 
Ammaar Yasir Qadhi op in zaal 
Horta te Antwerpen. Deze Ameri-
kaanse haatprediker van Pakistaan-
se afkomst heeft verschillende keren, 
waaronder in december van vorig 
jaar nog, de Taliban verdedigd. Hij 
sprak ook zijn steun uit voor hoog-
geplaatste supporters van Al Qai-
da, en verkondigt steevast dat vrou-
wen en mannen niet gelijkwaardig 
zijn. Hij was lid van een salafisti-
sche organisatie waar hij, louter 
uit strategische overwegingen, op 
een gegeven moment afstand van 
nam. Hij deed uiteraard ook anti-
semitische uitspraken en heeft – wel 
zo eerlijk – verklaard dat het doden 
van homoseksuelen en het stenigen 
van mensen die overspel plegen tot 

de islam behoren, en van toepas-
sing moeten zijn in een islamitische 
samenleving.  

Kop in het zand 

De ideologie en reputatie van 
deze islamitische prediker vorm-
den voor Bart De Wever en co 
echter geen reden om hem een 
toegangsverbod op te leggen om 
zijn islamiserende invloeden bui-
ten Antwerpen te houden. Toen 
fractieleider Sam van Rooy De 
Wever bevroeg over hoe de vei-
ligheidsdiensten deze islamitische 
haatprediker opvolgen, antwoord-
de De Wever ietwat gepikeerd dat 
“het niet aan ons politici is om te 
bepalen wie al dan niet het woord 
in het openbaar mag voeren” en 

Haatprediker spreekt 
Antwerpse moslims toe

Pakistaanse sjeik Abu Ammaar Yasir Qadhi krijgt vrij baan van burgemeester De Wever

dat “de aanwezige politie niets 
strafbaars heeft opgemerkt”. 

Waakzaamheid gevraagd

Sam van Rooy nam geen genoe-
gen met dit antwoord en reageer-
de: “Dat er niets strafbaars zou 
zijn gezegd kan niet verhullen dat 
zo’n islamitische haatprediker de 
breinen van moslims in Antwer-
pen kon komen vergiftigen met 
antiwesterse praatjes. Dit werkt 
de integratie tegen en zorgt voor 
de voortschrijdende islamisering 
van Antwerpen. Men kan dus niet 
verbaasd zijn wanneer er straks 
in Antwerpen weer eens jonge 
geradicaliseerde moslims worden 
ontdekt, zoals recent nog met Sha-
ria4Belgium 2.0.” 

Anke Van dermeersch lan-
ceert “Échte vrouwen zijn 

geen mannen”-T-shirt
Vlaams parlementslid, Antwerps 
gemeenteraadslid én ex-Miss Bel-
gië Anke Van dermeersch wil aan-
dacht voor het feit dat vrouwen door 
de transgenderlobby vernederd wor-
den in sportwedstrijden en belachelijk 
gemaakt worden in missverkiezingen. 
Van dermeersch: “Transgenderman-
nen die zich laten steriliseren, vermin-
ken en verbouwen zijn geen vrouwen. 
Zij hebben geen plaats in misswedstrij-
den voor vrouwen, noch in de sport-
wedstrijden voor vrouwen, omdat ze 
fysiek geen vrouwen zijn.” 

De voormalige Miss België vervolgt: 
“Het woke-denken, de LGBTQI+-pro-
paganda en de regenboogideologie is 
letterlijk overal, ‘in your face’. Dit is verre 
van onschuldig en heeft niets te maken 
met zogenaamd ‘lekker jezelf zijn’. De 
ultieme maakbaarheid van het leven 
die wordt voorgehouden is irrealis-
tisch, evenals de karikatuur die 
van vrouwen en vrouw zijn 
gemaakt wordt. De LGBT-
QI+-propaganda moet stop-
pen met het onderuithalen 
van vrouwen.” 

“Deze campagne,‘Échte vrou-
wen zijn geen mannen’, is een 

bescheiden tegenoffensief van ge-
wone vrouwen die trots zijn op hun 
vrouw zijn en vrouwelijkheid”, aldus 
initiatiefneemster Anke Van dermeer-
sch. 

De T-shirts worden te koop aangebo-
den voor 20 euro via de webwinkel 
van Vlaams Belang Antwerpen: 
vlaamsbelang.shop/product/t-short-ik-
beneenvrouw
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Eerder dit jaar werd door de Ant-
werpse gemeenteraad een po-
sitief erkenningsadvies aan 10 
islamitische moskeeën verleend: At-
tawhid, Al Muwahideen, Al 
Umma en El Nour in Antwerpen, 
Al Inaba, Al Ridaa en Gazi Hus-
rev-Beg in Deurne, Ennassr en Essa-
lam in Borgerhout en Kuba in Ber-
chem. De enige tegenstem kwam 
van het Vlaams Belang. Erkenning 
betekent immers dat moskeeën via 
subsidies aanspraak kunnen maken 
op heel wat belastinggeld. Fractie-
leider Sam van Rooy: “Kennelijk 
leeft dit stadsbestuur nog altijd in de 
illusie dat de islam een religie is zo-
als alle andere en met name zoals 
het christendom en het jodendom. 
Dit terwijl de grote Vlaamse arabist 
Urbain Vermeulen er steevast op 
wees dat de islam veel meer wet en 

recht is dan religie. De moskee valt 
dan ook niet gelijk te stellen aan de 
kerk of synagoge, of aan de boed-
dhistische, hindoeïstische of jaïnisti-
sche tempel.”  

Turks-islamitische
inmenging

Twee andere moskeeën, Haci Bay-
ram en Imam-i Buhari, kregen van 
het stadsbestuur een negatief er-
kenningsadvies wegens hun band 
met de Turks-islamitische overheids-
dienst Diyanet, die in handen is van 
de Turks-islamitische tiran Erdogan. 
Hun imams zijn immers in loon-
dienst van Diyanet. Moskee Seli-
miye in Berchem kreeg wel een 
positief erkenningsadvies, maar liet 
vervolgens weten niet te willen bre-
ken met Diyanet. Het is dus overdui-

Diyanet-moskeeën in Antwerpen:
stadsbestuur sluit ogen voor lange arm van Erdogan

delijk dat het stadsbestuur niet gron-
dig en zelfs naïef te werk is gegaan. 

Radicale moskeeën

Als enige interpelleerde de Vlaams 
Belang-fractie bij monde van frac-
tieleider Sam van Rooy over mos-
keeën en de islamiserende Diya-
net-tentakels in onze stad. Van Rooy 
haalde een Deense undercoverre-
portage aan getiteld ‘Moskeeën 
achter de sluier’, waaruit bleek dat 
in maar liefst zeven van de acht 
onderzochte moskeeën, de imam 
haat tegenover vrouwen, afvalligen 
of ongelovigen predikt. Ahmed Ak-
kira, een voormalige Deense imam 
die uit de biecht sprak, stelde dat 
imams adviezen geven die tegen 
onze democratische wetten ingaan 
maar dit weten te verbergen omdat 

ze twee gezichten hebben. Van 
Rooy stelde dat er geen reden is om 
aan te nemen dat dit in moskeeën 
in Antwerpen fundamenteel anders 
is. Over moskeeën zei Erdogan im-
mers: “Minaretten zijn onze bajo-
netten, koepels onze helmen, mos-
keeën onze kazernes en gelovigen 
onze soldaten.” 

Stadsbestuur laat Antwerpen 
islamiseren 

De repliek van bevoegd schepen 
Tom Meeuws (Vooruit) was even 
laks als veelzeggend: “Over religi-
euze aangelegenheden gaan we 
hier nooit debatteren.” Het stadsbe-
stuur, N-VA op kop, weigert dus om 
stelling in te nemen tegen het subsi-
diëren van radicale moskeeën en te-
gen de islamisering van Antwerpen. 

Stadsbestuur sluit de ogen 

In zijn besluit was van Rooy niet 
mals: “Dat een Diyanet-moskee 
zich onttrekt aan de erkenningspro-
cedure en dus aan controle, zegt 
genoeg. In elke al dan niet Turkse 
moskee is het risico op antiwester-
se, antisemitische, homofobe en 
vrouwonvriendelijke retoriek groot, 
maar het stadsbestuur sluit daar-
voor de ogen. Ondertussen stemt 
niet minder dan driekwart van de 
Turken in dit land voor de islamiti-
sche tiran Erdogan. Het probleem 
met de islam en de lange arm van 
Erdogan in onze stad blijft. Als 
straks in de Brederodestraat Turken 
en Koerden elkaar weer het hoofd 
inslaan, kan men weer krokodillen-
tranen huilen.” 

De afgelopen maanden werd onze 
stad op tal van plaatsen geteisterd 
door agressie en zwaar straatge-
weld. Keer op keer lag respectloos 
en crimineel gedrag van allochto-
ne tieners aan de basis van steeds 
driestere taferelen met jonge slacht-
offers die te kampen kregen met 
zware fysieke letsels en een trauma. 

Tijdens de laatste dagen van de 
ramadan werden we op de De 
Keyserlei en het Operaplein ge-
confronteerd met intimiderend en 
gewelddadig gedrag van jonge 
moslims. Niet minder dan een 60-
tal tieners van Noord-Afrikaanse 
afkomst belaagden voorbijgan-
gers en vielen winkels aan. Vi-
trines werden bekogeld met eie-
ren, passanten én politie werden 
bespuwd, tussen de ‘jongeren’ 
onderling werd er gereld en mo-
biele telefoons werden gestolen. 

Volgens burgemeester De Wever 
‘heeft de vakantieperiode hierin 
een rol gespeeld’. Nochtans had-
den Vlaamse Antwerpenaren in 
die periode ook schoolvakantie … 

Arenaplein Deurne

Daags na de laatste ramadandag 
werd een 12-jarige jongen aan het 
Arenaplein in Deurne het slachtoffer 
van zwaar fysiek geweld. Na af-
loop van een partijtje voetbal werd 
deze jonge minderjarige zwaar 
toegetakeld door een groep van 8 
à 10 zogenaamde ‘hangjongeren’, 
die hun weerzinwekkende daad 
ook filmden. Toen fractieleider Sam 
van Rooy dit zoveelste geval van 
allochtoon geweld agendeerde 
en informeerde naar het profiel en 
de mogelijke identificatie van de 
daders reageerde De Wever geïr-
riteerd: “Elke keer die vragen over 

Geweld allochtone jongeren teistert Antwerpen
politioneel onderzoek, dat wordt 
op de duur een ritueel.” In zijn re-
actie stelde van Rooy dat het zijn 
taak is om als gemeenteraadslid 
te informeren naar criminaliteit en 
jongerengeweld in onze stad, en hij 
concludeerde: “Weet u wat vooral 
een ritueel wordt op steeds meer 
plekken in deze stad, meneer De 
Wever? Het geweld van altijd de-
zelfde soort ‘jongeren’! Het zal dan 
ook mijn ritueel blijven om deze 
groeiende problematiek telkens op-
nieuw aan te kaarten.” 

14-jarig meisje in elkaar getim-
merd in parking 

Op 19 juli werd een veertienja-
rig meisje agressief belaagd en 
in elkaar geslagen door 15 jonge 
meisjes en jongens. Op verdieping 
min-6 van een parkeergarage aan 
het Centraal Station werd aan haar 

haren getrokken en werd ze minu-
tenlang geslagen en geschopt. De 
gevolgen voor dit jonge slachtoffer, 
dat bewusteloos werd achtergelaten, 
waren een hersenschudding, tal van 
letsels en gekneusde ribben. Haar 
handtas, halsketting en armband 
werden door de daders gestolen.  

Het vechtersgroepje had haar eerst 
afgedreigd, onder meer met een 
boksijzer en een pistool: als zij naar 
de politie zou stappen, zouden ze 
haar doodslaan. Naast de zware 
fysieke letsels is het mentale leed 
als gevolg van deze traumatische 
ervaring niet te onderschatten. En-
kele van de belaagsters filmden 
hun misdaad en plaatsten de video 
ongeveer een maand na de feiten 
online via sociale media. Er zouden 
nog andere slachtoffers van deze 
gewelddadige bende zijn. Onder-
tussen is er ook een wraakactie ge-

beurd, waarbij bij een Roemeense 
familie van wie de dochter een van 
de vechtende meisjes zou zijn, een 
steen door het raam van de voor-
deur werd gegooid.  

Volgens Sam van Rooy, die dit ver-
ontwaardigd aankaartte in de ge-
meenteraad, heeft de politie nage-
laten kort op de bal te spelen. Dat 
werd door burgemeester De We-
ver bevestigd: de federale politie, 
bij wie de klacht was ingediend, is 
hier helaas nalatig geweest. 
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De aanleg van een nieuwe tramkeer-
lus aan de Gitschotellei/Drakenhof-
laan/Boekenberglei op de grens tus-
sen Borgerhout en Deurne stuit sinds 
de bekendmaking van de plannen 
op heel wat weerstand bij omwo-
nenden, handelaars, marktkramers 
en zelfs tramgebruikers. Ook het 
Vlaams Belang heeft zich van meet 
af aan verzet tegen dit nutteloze en 
geldverslindende project! Ondanks 
het massale protest en zelfs een ne-
gatief advies van de brandweer, 
drukt het Antwerpse stadsbestuur 
echter koppig zijn wil door. 

Vlaams Belang-gemeenteraads-
lid Peggy Pooters is duidelijk: “Nie-

mand zal ontkennen dat de huidige 
keerlus van tram 9 aan het kruispunt 
Boekenberglei/Sint-Rochusstraat 
reeds jarenlang een gevaarlijke ver-
keerssituatie creëert. Daarnaast die-
nen de voet- en fietspaden omwille 
van hun ondermaatse staat heraan-
gelegd te worden. Maar er zijn veel 
nuttigere en goedkopere oplossin-
gen dan deze geplande keerlus. 
Waarom tram 9 niet gewoon door-
trekken tot in Deurne-Noord of tot 
aan Silsburg en deze tram laten af-
draaien aan de Dascottelei en over 
de Herentalsebaan weer richting 
de stad laten rijden? Waarom geen 
tweerichtingstrams inzetten die hele-
maal geen keerlus vereisen? Er zijn 

Tegen geplande tramkeerlus 
Deurne-Zuid!

voldoende mogelijkheden om tot 
een realistische en breed gedragen 
oplossing te komen!” 

Een Antwerpse Kroniek

“Het wordt hier 
langzaam een getto”, zo getuigden 
buurtbewoners van het Merksemse 
Kroonplein op 3 augustus. Aanlei-
ding was een zoveelste geval van 
uit de hand gelopen straatagressie. 
Ditmaal ging het om een geweld-
dadige vechtpartij voorafgegaan 
door een auto met zogenaamde 
‘jongeren’ die inreed op een ander 
groepje zogenaamde ‘jongeren’.  

Lokale onderneemster Cindy liet 
optekenen dat zij, en met haar 

zowat alle middenstanders en 
horeca-uitbaters rondom het 
Kroonplein, ten einde raad zijn. 
“Bij veel uitbaters hier is al inge-
broken. Vier jaar geleden zijn 
we met een petitie rondgegaan 
in de buurt voor de installatie 
van camera’s en hebben we 
meer dan 1.000 handtekenin-
gen verzameld. Maar de stad 
leek er geen oren naar te heb-
ben”, aldus Cindy. Het Vlaams 
Belang hamert er in de Merk-
semse districtsraad bij monde 

“Het wordt hier een getto” 
van fractieleider Philippe Elst 
ondertussen al vijf (!) jaar op 
om het Kroonplein te voorzien 
van 360-graden camera’s.  

Door werken 
aan de Kennedytunnel op hetzelfde 
moment als de definitieve sluiting van 
de Charles De Costerlaan was Linker-
oever een tijdlang zo goed als on-
bereikbaar en geraakten bewoners 
nauwelijks per auto in of uit hun wijk. 

Op de duur stond er zelfs file tot aan 
het strand van Sint-Anneke. Ook 
de Blancefloerlaan was oververza-
digd, en dat was niet de eerste keer 
sinds de definitieve afsluiting van 

de Charles de Costerlaan en het af-
sluiten van de oprit naar de snelweg 
aan Mediahuis ter hoogte van de 
Blancefloerlaan. Sindsdien is er op 
Linkeroever meer verkeersellende dan 
wat anders. Om het met de woorden 
van Antwerps ereburgemeester Bob 
Cools te zeggen: “Al het verkeer loopt 
hier vast. Dit is niet te geloven. Het is 
een grote fout om de Charles de Cos-
terlaan af te sluiten. Dit is een nood-
kreet van een bewoner van Linkeroe-
ver. Sluit de Charles de Costerlaan 

Verkeersinfarct   
niet af.” Het Vlaams Belang is de 
enige partij die deze noodkreet on-
dersteunt: de Charles De Costerlaan 
moet openblijven voor automobilis-
ten! 

Groot was de ver-
bazing bij de Deurnese Vlaams Be-
lang-fractie toen men het antwoord 
ontving op vragen aangaande de 
uitbetaalde onkosten van 2021 en 
2022. In het antwoord vielen meteen 
de uitbetaalde “onkosten” op van 
Vooruit-raadsvoorzitter Frank Geu-
dens. Geudens is immers geen lid 
van het college en mag bijgevolg al-
leen onkosten van openbaar vervoer 
of een Velo-abonnement inbrengen, 
zoals elk ander raadslid dat kan. 

Nu blijkt echter dat socialistisch raads-
voorzitter Geudens in het coronajaar 
2021 tweemaal uit eten ging voor 
een bedrag van 165 euro, en een 
iPhone 13 mini aankocht voor 929 
euro, allebei dus op kosten van de 
belastingbetaler. In 2022 declareer-
de Geudens niet minder dan tien-
maal restaurantkosten ten bedrage 
van 1.031 euro en werd er tweemaal 
getankt voor een bedrag van 180 
euro op kosten van de hardwerkende 
Vlamingen. Vlaams Belang Deurne 

kon nergens een besluit of motivering 
terugvinden die deze vreemde “on-
kosten” van de raadsvoorzitter mo-
tiveren of goedkeuren. De Deurnese 
bestuurscoalitie gaf dus gewoon een 
blanco cheque aan Geudens. 

In navolging van deze schijn van 
corruptie die door Vlaams Belang 
Deurne aan het licht werd gebracht, 
laten de andere fracties betijen. het 
Vlaams Belang diende daarente-
gen een klacht in bij het bevoegde 
Bureau voor Integriteit, want alleen 
door deze zaak tot op het bot uit 
te spitten en keiharde sancties op 
te leggen, kunnen we de politieke 
graaicultuur aan banden leggen! 

Socialistische graaicultuur 
duikt weer op, met 

gedoogsteun van N-VA
MERKSEM

LINKEROEVER

DEURNE

Vergis je niet. Het boek: ‘Een Antwerpse Kroniek’ is geen geordende 
chronologische weergave van feiten die zich in Antwerpen hebben afge-
speeld. Het is een kroniek over fictie en werkelijkheid, opgetekend door 
een auteur die getuige was van een fictieve gebeurtenis op een dag in de 
maand november van het jaar 1991, met zijn ‘Zwarte Zondag’.  

De verhaallijn is bewust flinterdun gehouden. De kracht van dit boek 
zit in de niet-aflatende gedachten en dit vanaf pagina één. 
‘Een Antwerpse Kroniek’ is een ‘brein-
boek’ en dat brein deelt de schrijf-
ster gretig met de lezer. Door het 
niet alledaagse karakter van het 
werk vraagt men zich bij de eer-
ste bladzijden af: waar gaat dit 
naartoe?’. Dat wordt echter al vlug 
duidelijk en dan wordt het volop 
genieten. 

‘Een Antwerpse Kroniek’ is een po-
litiek incorrect verhaal over Antwer-
pen. Verrassend en steeds boeiend. 
Dit boek is bij momenten sarcas-
tisch, meestal satirisch, maar altijd 
doorspekt met milde humor. Een 
aanrader voor iedereen die kennis 
wil maken met de Metropool! 
 

Inge SCHOLLEN - Een Antwerpse Kroniek - Uitgeverij Aspekt - Soesterberg NL. 
149 blz. - 18,95 euro  ISBN: 9789464629217 - NUR: 301 

Verkrijgbaar bij de auteur door storting van 24 Euro (prijs boek + 5 euro verzen-
ding) op rekeningnummer BE15 9730 5645 3630 van Inge Schollen (vermel-
ding van naam en adres).   



De federale regering heeft de zelf 
gecreëerde asielchaos duidelijk niet 
meer onder controle. Steeds meer 
illegale migranten komen hier aan-
kloppen voor asiel. De federale rege-
ring opent in sneltempo bijkomende 
asielcentra en het aantal opvang-
plaatsen werd nu al verhoogd tot 
35.000, maar zelfs dat volstaat niet. 
Vlaams minister van Jeugd Benjamin 
Dalle (cd&v) stelde nu zowaar jeugd-
infrastructuur – zoals de Hoge Rie-
len in Kasterlee – beschikbaar voor 
asielopvang. Meer dan een miljard 
euro kost de asielopvang de belas-
tingbetaler nu al per jaar.  

Terwijl er zogezegd geen geld is 
om onze eigen ouderen een fat-
soenlijk pensioen te garanderen, 
heeft de regering blijkbaar wel 
genoeg geld voor de dure opvang 
van asielzoekers. Eén asielzoeker 
kost de belastingbetaler gemiddeld 
meer dan 30.000 euro. Meer dan 
een half miljard euro wordt er bo-

vendien uitgegeven aan leeflonen 
voor vreemdelingen. “Heel veel 
geld dus dat we eigenlijk nodig 
hebben voor andere zaken, bij-
voorbeeld om onze eigen mensen 
te helpen die het nodig hebben”, 
reageert Vlaams Belang-voorzitter 
Tom Van Grieken.  

Opengrenzenbeleid stoppen 

Voor het Vlaams Belang moet het 
onverantwoorde opengrenzenbeleid 
eindelijk stoppen. De meeste asiel-
zoekers zijn geen echte ‘vluchtelin-
gen’. Dat al die illegale migranten 
zoveel landen doorkruisen om hier te 
geraken, heeft uiteraard niets te ma-
ken met een interesse voor dit land. 
Zij worden door hun fami-
lie naar hier gestuurd in 
de hoop dat ze daar-
na geld kunnen terug-
sturen. “Het Vlaams 
Belang wil een mi-
gratiestop. België 

heeft niet te weinig opvangplaatsen. 
België heeft te veel asielzoekers. We 
moeten ermee stoppen het OCMW 
van de hele wereld te spelen”, be-
sluit Van Grieken. “Wie als illegale 
migrant ons land binnensluipt, moet 
het recht op asiel worden ontzegd en 
onmiddellijk weer worden uitgezet.” 

 

35.000 opvangplaatsen 
en nog niet genoeg?

Stop de asielchaos: immigratiestop nu!  

Op 24 september organiseer-
de het Vlaams Belang zijn soci-
aal-economische congres ‘Vlaan-
deren welvarend’. Het Vlaams 
Belang pleit voor een drastische 
verlaging van de lasten op ar-
beid, een gezinsvriendelijk be-
leid en een economie gebaseerd 
op productiviteit, innovatie en 
vakmanschap. “Wij Vlamingen 
werken hard, maar krijgen geen 
waar voor ons geld terug”, al-
dus Europees parlementslid Tom 
Vandendriessche. “Het Vlaams 
Belang wil de economische wel-
vaart en sociale bescherming 
herstellen.” 

Nergens in Europa zijn de be-
lastingen op arbeid zo hoog als 
in België. Uit studies blijkt dat 
de Vlamingen in vergelijking 
met andere landen uitzonderlijk 
weinig terugkrijgen voor al de 
belastingen die ze betalen. “Er 
zijn gigantische begrotingste-
korten, erg lage pensioenen en 
wachtlijsten voor sociale hulp. 

Nochtans is bijna 80% van de 
Vlamingen op arbeidsactieve 
leeftijd aan het werk”, zegt Tom 
Vandendriessche. “De optelsom 
klopt niet. Omdat we altijd de 
factuur van een ander moeten 
betalen: bodemloze Waalse put-
ten, een massamigratie waar we 
niets over te zeggen hebben, en 
schandelijk dure en inefficiënte 
politieke structuren.” 

Vlaams Belang wil
nieuw sociaal pact 

Het Vlaams Belang biedt de Vla-
mingen een nieuw sociaal pact 
aan dat de belofte van het Rijn-
landmodel herstelt: economische 
vooruitgang én sociale bescher-
ming voor alle lagen van de 
bevolking, zoals in de gouden 
jaren zestig. “Geen laagbetaal-
de arbeidsmigratie die onze sa-
menleving veel kost en de lonen 
drukt. Tekorten los je op door 
werken aantrekkelijker te maken 
en de productiviteit te verhogen”, 

vertelt Vandendriessche. “Dat 
doen we met hogere nettolonen, 
lagere lasten en betere arbeids-
voorwaarden om werk en gezin 
te combineren.”  

Optrekken minimumlonen 

Productiviteit, innovatie en tech-
nologie moeten voor het Vlaams 
Belang de bouwstenen worden 
van onze Vlaamse economie van 
de toekomst. Het Vlaams Belang 
wil daarbij dat onze samenleving 
in strategische sectoren zoals 
elektriciteit, voedsel en genees-
middelen opnieuw zelfredzaam 
wordt. De partij wil ook een dras-
tische verlaging van de lasten op 
arbeid door het optrekken van 
de belastingvrije som tot het ni-
veau van het leefloon en de ver-
laging van de belastingschijven 
zodat werken opnieuw loont. Het 
Vlaams Belang wil de minimum-
lonen verhogen met 5 procent. 
Voor het Vlaams Belang moet 
werken eindelijk opnieuw lonen!

Sociaal-economisch programma Vlaams Belang:  
“Economische vooruitgang én sociale bescherming” 

5.000 euro premie voor 
elektrische wagen:
Asociaal beleid dat China verrijkt!  

De Vlaamse regering besliste om 
tegen 2029 de verkoop van wa-
gens met verbrandingsmotoren te 
verbieden. Een absurde maatre-
gel omdat de huidige benzine- en 
dieselwagens heel proper zijn, dit 
onze eigen auto-industrie zal tref-
fen, en vooral ook omdat zelfs de 
regering nog niet het flauwste be-
nul heeft of die elektrische wagens 
ooit wel betaalbaar zullen zijn.  

Automobilistenorganisatie Touring 
en sectororganisatie Febiac waar-
schuwden al dat auto’s door een on-
bezonnen elektrificatie onbetaalbaar 
dreigen te worden voor de gewone 
Vlaming die geen bedrijfswagen 
heeft. Allicht daarom besliste de 
Vlaamse regering nu om een premie 
van 5.000 euro in te voeren voor 
wie een elektrische wagen aankoopt. 
Voor 2024 voorziet de regering al-
vast een budget van 20 miljoen euro.  

Beter investeren in
openbaar vervoer 

Voor het Vlaams Belang is de invoe-
ring van deze premie asociaal en 

dwaas. “Ook die vele mensen die 
zich geen elektrische wagen kun-
nen veroorloven, moeten via hun 
belastingen meebetalen voor deze 
premies”, reageert Vlaams Parle-
mentslid Sam van Rooy. “Dat geld 
zou beter gebruikt worden voor ons 
openbaar vervoer, want De Lijn blijft 
maar haltes en lijnen schrappen.” 
Het Vlaams Belang waarschuwt er 
bovendien voor dat het geld van de 
premies vooral communistisch China 
ten goede komt dat massaal elektri-
sche wagens produceert en maar 
liefst 77 procent van de batterijmarkt 
in handen heeft.

Bestel onze gratis brochure 
via www.vlaamsbelang.org/welvarend


